

| Friluftsrådet på Sydfyn | referat | | | |
|---|--|---|-------------------------|---------------------|
| Dato : 23.02.2022 Referent : | Deltagere : Michael, Ninna og Erik | Bestyrelsesmøde på Trente Mølle Trentevej 7 5672 Broby klokken 19.00 – 22.00 | | |
| Næste møde : Årsmødet på Trente Torsdag d. 03.03.2022 | Dato bliver ændret | | | |
| Dagsordenpunkter | Diskussion | Handling | Ansvarlig(e) person(er) | Tidsramme |
| 1. Godkendelse af referatet fra sidste møde.- Godkendelse af mødedagsordenen. | For eftertiden er en af os andre back up til formanden i forbindelse med udsendelse af dagsorden. Dagsorden godkendt. | Find denne person | Erik | Lige efter årsmødet |
| 2. Formanden for Friluftsrådet har skrevet en kronik i Information om bedre adgangsforhold i private skove. - Os ? Se bilag Der er nye retningslinier for vores webside på Friluftsrådets hovedside. Mail 31.01, 16.02 Se bilag | Lang diskussion om åbning af de private skove, og adgangsforhold i det hele taget. Simon det har du sikkert styr på | | Simon | |
| 3. Aktuelle aktivområder : Der er politisk proces om 10 | Snak om mulighed for naturnationalpark i vores | | | |

| | | | | |
|---|--|--|-------------|--|
| <p>Naturnationalparker. Miljøministeren melder ud om kort tid omkring Sydlangeland og Svanninge, - Os ?</p> | <p>område og hvad det indebærer, både for adgang men også for naturen.</p> | | | |
| <p>4. De 3 temagrupper arbejdsområder, arbejdsform og møder : a. Gråt udvalg : Hvad er chancen for at vi kan få ¼ mile-baner og Motorcrossbaner ? b. Grønt udvalg : Adgangsforhold, - der er mange sager I postkassen på grund af Friluftsrådets webside, - mange af dem kan ikke påklages da de er afgjort af kommunen og det er kun principielle sager der kan ankes til klagenævnet. Mail 10.02, 01.02, 26.01, Specielt skiltning og adgang I Stenodden skov Mail. 10.02 c. Blåt udvalg : Der kommer en bro I Gudme sø, - er der mulighed for sejlads og fiskeri ?</p> | <p>Fini kan du kigge på mulighed for ¼ mile bane, vi skal jo ikke kun gøre noget, for de der vil løbe orienteringsløb og lign.</p> <p>Det er hovedforeningen, der skal reagere, hvis det skal ændres, så alle sager kan påklages. Hvis vi vil have hovedforeningen til det, skal vi samle nogle afgjorte sager, vi er utilfredse med, sammen, og gøre hovedforeningen opmærksom på problemet.</p> <p>DN Svendborg er også på disse sager</p> <p>Ikke noget at gå efter. Vi kiggede på en del af de sager, der er dukket op</p> | | <p>Fini</p> | |

| | | | | |
|---|--|---------------------------------|-----------------|-----------|
| Mail 23.01 | omkring broansøgninger både i og uden for Svendborg. | | | |
| 5. Bestyrelsens møder og initiativer : Årsmødet bliver om Bittenhus og Øhavsakademiets uddannelse af Geoparkguider Tue, - den nye naturvejleder kommer Arrangement ? | Vi udskyder mødet til en af følgende datoer. 23 el 24/3, 29 el 30/3 | Ring til Lars, Per, Per og Fini | Michael og Erik | Inden 1/3 |
| 6. Siden sidst fra formanden : Vi skal udpege et medlem til Skovbrugerrådet, - frist den 25.02. | Erik er valgt | | | |
| 7. Siden sidst fra de andre i bestyrelsen herunder "postkassen" : Nyt Grønt flag I Horne Mail 14.01 Skovsgaardsfredningen, - Indhegning af 5 små forsøgsområder. Udpegning af diger på Ærø, - der må nu være et kort. Mail 26.01 | Grønt flag Horne Erik forsøger at finde de kort der er lavet over stendiger på Ærø. | Kontakt dem | Lars | |
| 8. Eventuelt. | Intet | | | |